
Høringsuttalelse til «skole- og 
barnehagestruktur i Åfjord kommune 
 

Vi har i den lokale klubben (utdanningsforbundet) ved Stoksund oppvekstsenter diskutert skole- og 
barnehagestruktur. Diskusjonen har basert seg utfra innholdet i brosjyren som Åfjord kommune har 
delt ut til befolkningen.  

1. Det er svært lite som vi kan diskutere. Vi føler at det ikke ligger noe konkret forslag på bordet 
– kun en oversikt. 

2. Vi mener at oppvekstsenteret som det er, fungerer godt – både for de barna/elevene som er 
her og de ansatte. Dette gjelder både sosialt og faglig.  

3. Vi har forståelse for at elevtall/barnehagebarn og fremtidig befolkningsvekst vil ha noe å si 
for oppvekstsenteret vårt, og dessverre så har elevtallet dalt noe. Men vi mener at 
kommunen bør fokusere på hva som gjør det attraktivt å busette seg i skolekretsen til 
Stoksund oppvekstsenter – og da er barnehage/skole en svært viktig tiltak. 

4. Vi ser at det kan være en grense på hva som er et forsvarlig antall elever på ungdomstrinnet. 
Det ut ifra sosiale vilkår for elevene, lærerkompetanse (språkfag, valgfag etc.), hvis det blir 
færre ansatte, og at en del kompetansemål fordrer samarbeid. Hvis det skulle vise seg at 
ungdomstrinnet skulle forsvinne fra Stoksund oppvekstsenter (NOE VI IKKE VIL ELLER 
ØNSKER), så mener vi helt klart at våre elever på ungdomstrinnet bør begynne på en egen 
ungdomsskole og ikke flyttes inn i etablerte miljø på en annen 1-10 skole.  

5. Kan kompetanse (lærere) brukes på flere skoler? Både ved personlig oppmøte og digitalt. 
Dette gjelder særlig valgfagene og språkfagene på ungdomstrinnet. 

6. Vi ønsker veldig å komme med flere innspill når vi har noe mer konkret i den videre 
prosessen. Vi vil ikke at dette skal være den eneste muligheten vi har til å si noe om 
(eventuelle) endringer på vår arbeidsplass og vi forventer derfor at vi på nytt blir tatt med på 
råd, når det dukker opp noe mer konkret (forslag). 
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